



Embassy of the United States of America

Khartoum, Sudan

تعلم السفارة الامريكية بالخرطوم عن قيام مزاد لبيع اطارت,بطاريات,اثاثات مكتبية ومنزلية,مكيفات اسبليت يونت,اسبيرات لاندكروزر- شيفورليت- مرسيدس , ادوات ومعدات صيانة , حديد اسكراب . واغراض اخري مختلفه ومفيدة , المكان :الخرطوم قاردن ستي - غرب معرض الخرطوم الدولي , الزمان الجمعة 12 مايو 2017 ابتداء من الساعة 8 ص , البيع نقدا ويتم ترحيل الاغراض المباعة فورا, الاماكن محدودة , لمزيد من المعلومات الرجاء زياره الموقع الالكتروني للسفارة .

The U.S. Embassy in Khartoum is holding auction on May 12, 2017 from 08:00 hours to 17:00 hours, at the American resident building (Town House) west of Khartoum International Fair. The auction will include furniture, appliances, tires, batteries, Air-conditions, Spare parts Land cruiser – Chevrolet – Mercedes. Maintenance Tools & Equipment's, Scrap metal. and other miscellaneous items.

The conditions of the auction as defined by US Embassy are:

- Payment in cash.
- Insurance is not required.
- The buyer should remove purchased items within half an hour time after the auction closes.
- Limited places, please come and get in as early as possible

https://sudan.usembassy.gov/about_the_embassy/business-opportunities/bid/sale/auction.html